
OBČINA ČRNOMELJ        K točki 12 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v januarju 2016 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Tončka JANKOVIČ: 
1. Odgovor glede odvoza kontejnerja pri Tržokovem slapu v Adlešičih: Ne drži podatek Komunale 
Črnomelj, da je odvoz zabojnika iz kopališča Adlešiči potekal 1x tedensko v času od 1.7.2015 do 
31.8.2015. V osmih tednih je bil kontejner odpeljan/pripeljan samo enkrat. Za odvoz zabojnika (5 
m3) in deponiranje odpadkov (7 m3) javno podjetje Komunala zaračunava 180 EUR. 
Če je hotela, da je bil kontejner odpeljan v petek, ker je v soboto pričakovala večje število turistov, je 
bila prisiljena za odvoz kontejnerja plačati v gotovini, sicer bi bil kontejner odpeljan v ponedeljek. 
Kontejner na lokaciji pri Tržokovem slapu je bil dotrajan, zato ga javno podjetje ni moglo odpeljati, 
tudi v popravilo ne. Javno podjetje jim je šlo nasproti in jim posodilo kontejner do 15.8.2015. V 
vmesnem času je bil kontejner poln (okrog 7.8.2015), zato je javno podjetje prosila, da kontejner 
odpeljejo. Rečeno ji je bilo, da če odvoza kontejnerja ne bo plačala v gotovini, ne bo več prišel nazaj, 
ker je namenjen na drugo lokacijo. Dokazila o tem nima, razen ljudi, ki so bili priča temu dogodku.  
Zanima jo kdo podpisuje prevoznice, kdo to nadzoruje – je to nekdo iz občine ali je to lastnik lokacije 
ali nekdo iz KS? V konkretnem primeru naj bi bilo odpeljanih 8 kontejnerjev, kar pomeni 1260 EUR 
proračunskih sredstev. Županjo in svetnike poziva, da presodijo ali gre za osamljen primer in slučaj v 
Adlešičih ali gre za utečena kriminalna dejanja. 
 
ODGOVOR: 
Za pojasnilo smo zaprosili JP Komunala Črnomelj, d.o.o. Odgovor je razviden iz priloge št. 1.  
 
Boris GRABRIJAN: 
1.  V odgovoru OU je navedeno, da Občina Črnomelj ni organizirala nobene okrogle mize na temo 
postajališč za avtodome, vendar je na zabeležki delavnice, ki je bila 12.2.2015 naveden tudi grb občine 
Črnomelj. Odgovora OU ne razume – za kaj so bila proračunska sredstva porabljena (3.000 EUR) in 
kaj bo občina financirala v nadaljevanju projekta?  
 
ODGOVOR: 
Grb občine Črnomelj je na zabeležki, ker je Občina Črnomelj naročnik izdelave Sprememb in 
dopolnitev Občinskega prostorskega načrta (OPN). Tematiko je sprožil izdelovalec in organizator 
delavnice »Gospodarstvo kroji prostor«, to je podjetje ACER, ki pripravlja prej omenjene spremembe 
in dopolnitve OPN-ja. Občina Črnomelj je 2.294,00 EUR namenila za vodenje in koordinacijo 
projekta, pripravo strokovnih podlag in promocijske aktivnosti na temo Mreže postajališč za 
avtodome. Kot je bilo že povedano Občina ne bo več sodelovala pri projektu, kajti v nadaljnje se 
bodo skozi ta projekt urejalo samo eno postajališče, ki je v zasebni lasti.  
 
Odgovor pripravila: Anita Jamšek, OU. 
 
Andrej BELIČIČ: 
1.  V proračun občine Črnomelj za leto 2016 se naj vnese postavka »Sofinanciranje stroškov 
obratovanja smučišča Bela Črmošnjice« z namenom zagotovitve smučanja za predšolske in šolske 
otroke. Smučanje je slovenski nacionalni šport. Mnoge generacije smo se naučile smučati na 
Črmošnjicah oz. Gačah. Škoda, da bi ta edini belokranjsko-dolenjski smučarski center propadel. 
Predlaga višino postavke 10.000 EUR, kar bo izhodišče za pogajanje z Iskro in ostalimi občinami. 
 
ODGOVOR: 
Predlagana višina sredstev je  predvidena v rebalansu proračuna za leto 2016. 
 
Odgovor pripravila: županja Mojca Čemas Stjepanovič. 



Ivanka ŠTUKELJ: 
1.  Pri spomeniku (20. obletnica osamosvojitve Slovenije) ob križišču Kolodvorske ceste in Ulice 
padlih borcev je poškodovan stebriček, zato ga je potrebno sanirati.   
 
ODGOVOR: 
Izvajalcu, ki je gradil spomenik, smo naročili zamenjavo poškodovanega stebrička. Ker jer stebriček 
vgrajen direktno v tlak bodo dela izvedena, ko bodo vremenske razmere ugodne za betoniranje in 
asfaltiranje. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2.  Kako je z ureditvijo klančine pri knjižnici v Črnomlju? 
 
ODGOVOR: 
Postopek izvedbe klančine pri stavbi bivšega dijaškega doma bo vodila Knjižnica Črnomelj, kot 

upravljavec objekta. 

Odgovor pripravila: Vladka Kostelec Peteh, OU. 
 
Franc IVANUŠIČ: 
1.   Izvajalec zimske službe v KS Vinica še ni prejel plačila za dela, ki jih je opravil v zimski sezoni 
2014/2015. Zakaj ne? 
 
ODGOVOR: 
KS Vinica, kot neposredni uporabnik proračuna, ki ima status pravne osebe, samostojno pripravi svoj 
finančni načrt.  Za leto 2015 so v proračunu, ki je bil sprejet 29.1.2015, za vzdrževanje krajevnih cest 
(kjer je največ sredstev predvidenih za pluženje) planirali sredstva v višini 6.000 EUR, kar je bilo na 
osnovi izstavljenih računov, občutno premalo. S strani izvajalcev pluženja je  bilo za sezono 
2014/2015 KS prejetih računov v skupni višini 12.432,07 EUR. Ker je v skladu z Zakonom o 
izvrševanju proračuna prerazporejanje pravic porabe med glavnimi programi omejeno, so bile 
obveznosti izvajalcem poravnane do planirane višine 6.000 EUR. Delna poravnava računov 
posameznim izvajalcem je bila realizirana v višini, ki jo je določil predsednik KS. Neporavnane 
obveznosti so bile izvajalcem lahko poplačane šele po sprejemu rebalansa (sprejetega na seji dne 
24.11.2015), v katerem je KS s prerazporeditvijo pravic porabe za vzdrževanje krajevnih cest povečala 
plan na 12.500 EUR. Vse obveznosti za pluženje so bile dokončno poravnane 16.12.2015.  
 
Odgovor pripravila: Marina Klevišar, OU. 
 
Branislav ADLEŠIČ: 
1. Na Kolodvorski cesti, ob stanovanjski hiši Ivanovič, je potrebno sanirati pokrov jaška, da pri 
prevozu vozil ne bi ropotal. 

 
ODGOVOR: 
Na omenjeni problem jaška na državni cesti R1-218 odsek 1152 (pri Ivanovič) smo opozorili 
vzdrževalca CGP d.d. sektor v Črnomlju in se dogovorili, da bodo jašek sanirali takoj, ko bodo 
vremenske razmere dopuščale izvedbo gradbenih del. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 

 
2.  Pobudo za ureditev stopnišča pri OŠ Mirana Jarca je podal že v spomladanskih mesecih. Udorna 
luknja se je zapolnila. Deli stopnic še vedno manjkajo, zato so stopnice nevarne. Odgovor OU je bil, 
da če bo ostalo sredstev od drugih zadev, se bo pristopilo k problemu. Misli, da je bilo govora o 
dobrih 2000 EUR. Pred nami je občinska proslava, zato članom OS predlaga, da se sprehodijo po 
stopnicah. Ne pozabimo, da jih uporabljajo osnovnošolci, po njih gredo ljudje v knjižnico, športno 



dvorano in na prireditve.  Predlaga, da se v letu 2016 osvetli in uredi stopnice pod OŠ Mirana Jarca 
Črnomelj.  
 
ODGOVOR: 
Za temeljito obnovo stopnic v osnutku proračunov za leti 2016 in 2017 nismo uspeli zagotoviti 
potrebnih sredstev, ki jih na osnovi sanacij stopnic na Majer ocenjujemo vsaj na 45.000 EUR. Izdelali 
bomo bolj natančen predračun sanacije, ki bo vključevala tudi javno razsvetljavo stopnic. V kolikor 
bo v postavki proračuna »Ureditev JR v občini« zagotovljeno zadosti sredstev za nujne razsvetljave, se 
bo lahko predčasno izvedlo vsaj javno razsvetljavo, stopnice pa bo do temeljite sanacije lokalno 
saniral redni vzdrževalec javnih površin, JP Komunala Črnomelj. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Maja KOCJAN: 
1. Kaj se dogaja s podjetniškim inkubatorjem? Danes je bilo na socialnih omrežjih zaslediti, da Vlada 
Republike Slovenije v predlogu novega programa za Pokolpje ukinja obljubljena sredstva za 
podjetniški inkubator in coworking v Beli krajini. Ali se bodo našla kakšna druga sredstva v sklopu 
tega?  
 
ODGOVOR: 
Glede  sredstev za  podjetniški inkubator so bili res predlogi o ukinitvi sredstev v okviru programa 
Pokolpje za  podjetniški inkubator. Na seji ORP, dne 18.12.2015 je bilo dogovorjeno, da se v letu 
2016 izvedejo aktivnosti, da bomo sredstva lahko koristili, zato so tudi sredstva predvidena v 
rebalansu 2016 za osnovne pogoje vzpostavitve inkubatorja. RIC Bela krajina pripravlja vse potrebno, 
da bomo lahko inkubator na podlagi Pravilnika o vodenju evidence subjektov inovativnega okolja 
(Uradni list RS, št. 25/2008) vpisali v evidenco subjektov inovativnega okolja. 
 
Odgovor pripravila: županja Mojca Čemas Stjepanovič.  
 
2.  Zakaj se lokalne podjetnike (tudi majhna podjetja) v Črnomlju ne obvešča o izpadu elektrike in 
izpadu dobave vode?  
 
ODGOVOR: 
Za pojasnilo smo zaprosili Elektro Ljubljana, d.d. in JP Komunala Črnomelj, d.o.o.. Odgovora sta 
razvidna v nadaljevanju: 
 

Elektro Ljubljana, d.d.: 
Spoštovani, prejeli smo vaše vprašanje glede obveščanja odjemalcev o izklopih dobave električne energije. Glede 
morebitne dileme glede obveščanja bi lažje odgovorili, v kolikor bi imeli termin in številko merilnega mesta (ali 
naslov), kjer je bila dobava motena, v  splošnem pa je urejeno sledeče: 
V primeru planiranih izklopov merilnih mest skladno z določbami Energetskega zakona (EZ-1) odjemalce 
obveščamo preko radijskih postaj Radio Krka in Radio Sraka ter preko spletne strani www.elektro-ljubljana.si. 
Hkrati pa imajo vsi odjemalci možnost prejemanja obvestil o predvidenem odklopu na GSM (SMS) ali na 
elektronski naslov. Na storitev se je možno naročiti na spletni strani: https://www.elektro-ljubljana.si/1/O-
omrezju/Obvestila-o-izklopih/Obvescanje-o-izklopih.aspx?TabId=925, storitev je brezplačna. 
V primeru okvar na elektroenergetskih vodih in napravah pa obveščanje žal ni mogoče. 
 
S spoštovanjem, 

 
          Anton Cugelj 

         vodja službe za distribucijsko operativo DE Novo mesto 
         OE Storitve na distribucijskem omrežju 

         DE Novo mesto, Ljubljanska c.7, 8000 Novo mesto 

         T:(07) 620 52 76, G: +386 (0) 51 643 220 F: (07) 620 52 05 

  
         Elektro Ljubljana 

         podjetje za distribucijo električne energije, d.d. 

         Slovenska cesta 58, 1516 Ljubljana 

         www.elektro-ljubljana.si  

http://www.elektro-ljubljana.si/
https://www.elektro-ljubljana.si/1/O-omrezju/Obvestila-o-izklopih/Obvescanje-o-izklopih.aspx?TabId=925
https://www.elektro-ljubljana.si/1/O-omrezju/Obvestila-o-izklopih/Obvescanje-o-izklopih.aspx?TabId=925
http://www.elektro-ljubljana.si/


JP Komunala Črnomelj, d.o.o.: 
Prekinitev dobave vode je lahko predvidena ali pa nepredvidena. Pri obnovitvenih delih na omrežju in opremi so 
dela predvidena in v tem primeru uporabnike o prekinitvah obveščamo pred predvidenimi deli. Obvestila 
objavljamo na spletni strani podjetja, na lokalnem Radiu 1 in regijskem centru za obveščanje. 
Pri odpravi okvar pa gre za nepredvidene prekinitve, zato v tem primeru obvestimo center za obveščanje, 
informacije o predvidenem času motenja oskrbe pa uporabniki lahko v delovnem času pridobijo v tajništvu na 
tel. št. 07 30 61 682, izven rednega delovnega časa pa na številki dežurnega delavca 040 476 009. 
Za boljše informiranje naših uporabnikov pripravljamo sistem obveščanja po SMS sporočilih in e-pošti za 
uporabnike, ki bodo to želeli. 
 

          Samo Kavčič, direktor JP Komunala Črnomelj, d.o.o. 

 
3.  Snemanje občinskih sej: Že večina občin, tudi manjše občine od naše, snema seje OS in jih nato 
objavi na spletni strani youtube. Tako bi bilo dejansko najbolj vidno kaj se dogaja na seji, zapisniki se 
ne toliko berejo. Nekdo bi preko računalnika pogledal kako potekajo seje in  kaj se dogaja. Tudi 
strošek ne bi bil velik (en mikrofon in ena kamera). Posnetek se da na splet oz. spletno stran občine. 
Bo preverila v ostalih občinah kakšen je strošek snemanja sej. 
 
ODGOVOR: 
Mnenje Informacijskega pooblaščenca glede snemanja sej občinskega sveta in predvajanja posnetka 
seje občinskega sveta je razvidno iz priloge št. 2.  
  
Matija ROM: 
1. Ali potekajo kakšne aktivnosti glede izgradnje kanalizacije za Dobliče? 
 
ODGOVOR: 
Ker se naselje Grič pri Dobličah in del naselja Dobliče (po osnutku uredbe o zavarovanju vodnih 
virov Bele krajine) nahajata v prvem vodovarstvenem območju vodnega vira, smo poskušali izgradnjo 
kanalizacije in čistilne naprave vključiti v kohezijski projekt »Trajnostna oskrba prebivalstva s pitno 
vodo in varovanje vodnih virov Bele krajine«. Žal nismo uspeli, ker je sistem premajhen (pod 2.000 
PE oz. prebivalcev. 
Zato smo v  predlogu rebalansa proračuna občine za leto 2016 predvideli izdelavo projektne 
dokumentacije (PGD in PZI) za fekalno kanalizacijo za naselji Dobliče in Grič pri Dobličah ter 
skupno čistilno napravo pri Dobličici. Naročilo projektiranja bo izvedeno takoj po sprejemu rebalansa 
proračuna za leto 2016.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Kako je s postavijo odbojnih ograj na cesto Dobliče-Doblička gora? 
 
ODGOVOR: 
V proračunski postavki za »Občinske ceste« bomo v letih 2016 – 2017 predvideli postavitev varovalne 
ograje v dolžini okoli 100 m na dveh odsekih javne poti JP JP 556201 Dobliče–Doblička gora-Grič. 
Vrednost del je ocenjena na 6.000 EUR z DDV. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3.  Kaj se dogaja s pripravo Državnega prostorskega načrta za daljnovod 2 x 110 kV RTP Kočevje               
– RTP Črnomelj? 
 
ODGOVOR: 
Na našo urgenco z dne 24.11.2015 (priloga št. 3) še ni bilo odgovora s strani Ministrstva za okolje in 
prostor.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 



Samer KHALIL: 
1.   Na cestišču Bevkove ulice v Črnomlju je že dalj časa jama, zato jo je potrebno sanirati. 
 
ODGOVOR: 
Redno vzdrževanje ulic na območju mesta Črnomelj po odloku o gospodarskih javnih službah in 
vsakoletni pogodbi izvaja JP Komunala Črnomelj, ki mora makadamsko pot primerno urediti in 
sanirati lokalne poškodbe – udarne jame. Izvajalca bomo ob podpisu pogodbe za leto 2016 na to 
posebej opozorili. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2.  V industrijski coni TRIS Kanižarica, pri podjetju Kamnoseštvo Plut, je potrebno sanirati del 
cestišča, ki je v zelo slabem stanju.  
 
ODGOVOR:  
Občina Črnomelj je v poslovni coni TRIS Kanižarica, pred kratkim postala lastnica zemljišč, in sicer 
skupaj z zgrajeno cestno, vodovodno in kanalizacijsko infrastrukturo, meteorno kanalizacijo in javno 
razsvetljavo. V skladu z veljavnimi predpisi, je potrebno cesto ustrezno kategorizirati, kar se je občine 
kot kupec tudi zavezala storiti. V roku enega leta od sklenitve pogodbe o odkupu, bo občina  
kategorizirala zgrajene ceste,  kar bo osnova za vzdrževanje in izgradnjo infrastrukture v TRIS 
Kanižarica. Do takrat bo občina izvajal le nujna vzdrževalna dela, in sicer od primera do primera, vse 
v okviru proračunskih zmožnosti. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, direktorica OU. 
 
SKLEP 10. REDNE SEJE OS: 
V gradivu za naslednjo sejo OS se pri točki »Odgovori na vprašanja in pobude članov OS« pripravi 
podrobnejši podatek o stroških izvajalca gradbenih del (pogodbena vrednost 334.437,99 EUR z 
DDV) in stroških vzdrževanja kurilnice v spominskih hiši Otona Župančiča.      
 
ODGOVOR: 
Iz kopije dela končne situacije (priloga št. 4) je razviden strošek investicije po posameznih sklopih del, 
podrobnejša situacija pa je na vpogled pri OU občine Črnomelj. 
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU. 
 
 
BORIS GRABRIJAN (1. izredna seja OS): 
Poslovno leto 2014 je JP Komunala Črnomelj, d.o.o. zaključilo pozitivno, s presežkom prihodkov 
nad odhodki v višini 64.000 EUR. Za kaj so bila ta sredstva namenjena? 
 
ODGOVOR: 
Za odgovor smo zaprosili JP Komunala Črnomelj, d.o.o., ki ga prilagamo v prilogi št. 5. 






































